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Verslag 

 
Aanwezig: Struys Georges, Verlaeckt Rudy, Follens Ken, De Vleeschauwer 
Berten, De Smedt Frank, Robbens Peter en Nick Janssens (verslag) 
Verontschuldigd: Van Caelenberghe Patrick, De Staercke Jean-Pierre en Vanwolleghem Katrien 
Afwezig:  

 

1. Opvolging vorige vergaderingen 

• Wedstrijdenprogrammering 2020 
Wedstrijdenprogrammering werd besproken en de aanpassingen zullen doorgestuurd 
worden naar de leden van de commissie. 
 
De commissie is voorstander om de voorinschrijvingen direct betalend te maken voor 
Flanders Cups en ACM-meetings.  
  
De commissie wil het concept VAL-Jongerentrofee behouden, dit voorstel zal aan de raad 
van bestuur voorgelegd worden.  

 

• Sportreglementen 2020 
Sportreglementen werden besproken en de aanpassingen zullen doorgestuurd worden 
naar de leden van de commissie. 

2. Veldloopbepalingen 2019-2020 

Er was wat onduidelijkheid over volgend punt uit de nieuwe veldloopbepalingen: “als 
overgangsmaatregel wordt aan de clubs gevraagd om te werken met elektronische rangschikking 
door middel van scanning van de borstnummers.”  
 
Er komt dus weldegelijk een QR-code op de startnummers van volgend seizoen. De federatie is 
de verschillende mogelijkheden nog aan het bekijken waardoor er tegen het nieuwe 
winterseizoen nog geen ondersteuning kan gegeven worden qua apparatuur. De clubs zijn vrij om 
de QR-code al dan niet te gebruiken. 

3. Tijdschema finale BvV pup/min 

Het tijdschema is goedgekeurd, dit zal gepubliceerd worden op de website van de Vlaamse 
Atletiekliga. 

4. Evaluatie kampioenschappen en BvV 

De commissie heeft de kampioenschappen en BvV geëvalueerd, de evaluatie zal net als vorig jaar 
naar de clubs worden verstuurd. 
 
Wegens de moeilijkheid om de laatste tijd voldoende juryleden te vinden is het voorstel van de 
commissie om 1 jurylid per club af te vaardigen bij de interclub, bij cad/sch zijn dit 2 juryleden. 
 
De proefperiode van twee jaar om door de provinciale aanduiders alle juryleden aan te duiden is 
negatief geëvalueerd. 
 
De commissie ontvangt en constateert zelf dat er de laatste tijd veel problemen zijn om zowel 
tijdens gewone meetings als kampioenschappen voldoende juryleden te convoceren. Hiervoor 
dient dringend een oplossing te komen om de kwaliteit en goede werking van deze meetings te 
garanderen. De commissie vraagt dan ook aan de VCJ om enkele voorstellen te formuleren. 
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5. Ontvangen briefwisseling 

• PC West-Vlaanderen: verslag PC-vergadering 23/5 
De commissie gaat navragen hoeveel systemen er aanwezig zijn in de provincie om 
dubbele tijdsopname te doen. 

• VMOL: prijzen indoormeetings 
De commissie geeft toestemming voor deze meeting om inschrijvingsgeld van 1€ te 
vragen. 

• DCLA: Milan Augustijns: veldloopbepalingen: max aantal ronden 
De commissie geeft toestemming voor een maximum van 7 ronden. De commissie had 
dit over het hoofd gezien na het aanpassen van de afstanden. 

• Paul Horemans: BK masters, dikwijls in provincie Oost-Vlaanderen 
Voor het BK Masters zijn er nu eenmaal weinig kandidaturen, dus een geografische 
spreiding is nu eenmaal niet eenvoudig. 

• Patrick Van Caelenberghe: aantal aanlopen zonder springen bij verticale 
springnummerspogingen 
De commissie blijft bij het huidige reglement, dus geen aanpassingen. 

• HALE: veldloopbepalingen 
Zie punt 2 over de veldloopbepalingen. 

• Peter Robbens: matchfixing 
Niet te controleren dat iemand bewust ‘haas’ is en zijn/haar eigen kansen niet ten 
volle benut. Vraag dat de aanwezige juryleden hun verantwoordelijkheden nemen en 
hierop toezien. 

6. Varia 

• Volgende vergadering moet er een voorstel gedaan worden voor federale zomerkalender 
2020. 

 
 
 
Volgende vergadering op dinsdag 27 augustus 2019 om 18u30. 
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